
 
 

Referat den 9. juni 2022 
        Deltagere: Lise Retbøll, Sarah Nørris, Jarl Thiesen, Max B. Frederiksen, Peter Rønn og H. J. Christensen  

 
1. Godkendelse af referat af Lokalrådsmødt d. 4. maj 2022. 

Referatet blev godkendt 
 

2. Møde med økonomiudvalget evaluering 
Der var en kort gennemgang af forløbet og konklusionen var, at der ikke var nogen overraskelser, men vi 
mangler en eg3ntlig politisk stillingtagen til de enkelte punkter 

 
3. Visionsturen evaluering 

Vi kunne konstatere at de var 2 beboere der fulgte op på Gudenåvej problemet. 
S-FL har lukket sagen. 
Det ringe fremmøde kan alene tilskrives EK, der ikke ønskede at S-FL skulle reklamere herfor blandt vore 
borgere.  

 
4. Vandkvaliteten i Fovrfeld bæk v. Jarl Thiesen 

JT har fået kontakt til projektgruppens leder, og har fået lovning på, at S-FL vil få adgang til 
analyseresultaterne (vores specielle interesse går på forureningen) 
S-FL skulle modtage de indsamlede data en gang i september måned 2022, hvorefter vi følger op på sagen. 

 
5. Sædding Bibliotek 

LR+SN+HJC deltager i opstartsmødet den 29. juni (LR laver tilmelding) 
Der følges op på sagen efter opstartsmødet, og S-FL udarbejder evt. et oplæg til struktur. 
S-FL ønsker at deltage i en evt. arbejdsgruppe 

 
6. Ren vand/badning i Ho Bugt  

S-FL følger op på om der kommer en APP og om der kommer noget på Kommunens hjemmeside!! 
 

7. Fiskeri- og Søfartsmuseet ændring af udbygningsplaner 
FIMUS har besluttet, at der, lige nu, ikke skal ske nogen form for udvidelse m.v. De tidligere 
udvidelsesplaner bør ikke have nogen opsættende virkning i forbindelse med gennemførelsen af 
Helhedsplanen. 
S-FL følger op herpå, drøftes igen på næst møde. 
 

8. Kommuneplan 2022-2034 
Planen findes ikke på høringsportalen 
SN tager kontakt til EK herom. 
 

9. Helhedsplanen 
LR tager kontakt til den lokale afdeling af Handicapforeningen for at undersøge om de kan/vil være 
behjælpelige med at udarbejde et forslag til en løsning, så handicappede for lettere adgang fra P-pladsen til 
de 4 mænd. 
(LR oplyste at den efterfølgende kontakt ikke gav et brugbart resultat.) 
SN tager kontakt til Dansk Handicap Forbund for at få afklaret om det er muligt at de kan hjælpe med 
udarbejdelse af et/flere løsningsforslag på adgangsforholdene 
 

10. EVT. 
Ingen punkter 
 

11. Næste møde 
Tirsdag den 23. august kl. 16.00 


